
Outlanders en V60’s 
verdwijnen massaal
Door GIJSBERT TERMAAT
2 uur geleden in BINNENLAND
AMSTERDAM - Oude gebruikte plug-in-hybrides (PHEV’s) zijn in ons land bijna niet meer 
aan de straatstenen kwijt te raken en verdwijnen massaal naar het buitenland. Met name de 
ooit zo razend populaire Mitsubishi Outlander en de Volvo V60 - waar 0% bijtelling op rustte 
- stromen in grote aantallen de landsgrenzen over.

Ik heb over deze publieke geld verspilling een jaar geleden al een mail gestuurd. Ik zag toen 
als gewone burger dit debacle al aankomen en heb daarover toen al diverse opmerkingen 
gemaakt.

Ik ben daar vervolgens wel over teruggebeld door een woordvoeder van de minister en 
staatssecretaris die een ook niets zeggend politiek antwoord had. Hij kon geen speld tussen 
mijn opmerkingen krijgen en moest mij gelijk geven.

Wat schertst mijn verbazing de verspilling van het Belastinggeld (subsidies) wat de gewone 
burger moet opbrengen, vliegt nog steeds/ weer met bakken de grens van ons land over 
richting het buitenland.

Ook worden er nog steeds, door dit kabinet, bakken met geld aan subsidies verstrek aan 
Elektrische auto’s van boven de 100.000 euro. Bijvoorbeeld als een zakenman een dure Tesla 
leaset die ruim boven kost krijgt deze man in vijf jaar lease tijd ruim 70.000 euro subsidie.  Ik 
begrijp hier echt helemaal niets van.

Hoe kan de Nederlandse regering toch telkens weer de zelfde fout maken en zodoende bakken 
met gemeenschapgeld verspillen.

En dan nu beloven deze regering de gewone man 6000 euro subsidie als hij straks een 
elektrische aanschaft en zijn benzine auto inlevert. Wordt er nu echt gedacht in Den Haag dat 
de gewone burger

Een elektrische auto kan kopen die minimaal 42.000 euro kost kan betalen met die 6000 euro 
subsidie. De gewone burger mag blij zijn als hij met zijn loon de maand zonder in het rood te 
komen door komt.

Sparen of spaargeld is er voor 80% van de gewone niet bij. DUS hoe denkt Den Haag dan dat 
die mensen zo’n auto kunnen gaan kopen.

Ik stel voor dat Den Haag eerst eens even verder denkt dan hun neus lang is en dan pas een 
plan presenteert wat een beetje hot snijd.

De gewone lijkt in Nederland alleen goed om de schatkist te vullen en die moeten dan vooral 
ook niet zeuren als alles steeds duurder gemaakt wordt.



Ook de koopkracht die ons dit jaar is voorgehouden is dus ook minimaal. Als je geluk hebt zie 
je dat je enkele tientjes (2) in de maand meer hebt. JOH JOH hier kan je toch wel zo’n dure 
auto van kopen denkt dit kabinet zeker in Den Haag.

Wat een dwaling zie ik toch steeds weer in de politieke besluitvorming. Korte termijn denken 
daar is men goed in en wordt er op lange termijn gedacht, zoals nu met het klimaat akkoord 
dan gaat de gewone burger wederom als eerste de rekening betalen. Dit zal altijd wel zo 
blijven in dit land ben ik bang.

Als ik zie hoeveel geld er door de overheden in dit land, van gemeente, provincie tot en met 
de landelijke overheid, over de balk gegooid word dan had Nederland al 10 keer rijker kunnen 
zijn.

Ik denk wel eens dat de bestuurders van dit land het geld zo makkelijk spenderen omdat het 
toch hun eigen geld niet is. Het wordt tijd dat de bestuurders van Nederland is beter en langer 
nadenken voordat ze een besluit nemen die later weer een fiasco blijkt te zijn.

Als een gewone burger kan bedenken dat het nergens op slaat waarom kunnen die duur 
betaalde politici en top ambtenaren dat dan niet bedenken.

Ik zou graag een reactie op mijn vragen/opmerkingen van de bestuurders krijgen. Graag niet 
zo’n politiekcorrect antwoord maar reageren op de feiten.

Vriendelijke groet Gertjan van’t Voort
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